
Nieuwe bestuursleden 
 

Vicevoorzitter Leyla Ozay  

Er komen twee verkiezingen aan en ik zie graag dat GroenLinks 

Utrecht het verschil blijft maken voor mijn geliefde stad. Na 

een aantal jaren waarin mijn activisme op een lager pitje zat, 

vind ik het tijd worden om de mouwen weer uit handen te 

steken. Daarom stel ik mij kandidaat als vicevoorzitter binnen 

GroenLinks Utrecht. Ik zat eerder in het bestuur van GLU als lid 

debat en ledenberaad. De reden waarom ik nu voor de rol van 

vicevoorzitter kies is dat ik mij met overkoepelende zaken 

binnen de afdeling bezig wil houden. Hoe zetten we een goede 

campagne neer en houden we afdeling levendig te midden van 

een pandemie? Hoe worden we in de komende 

gemeenteraadsverkiezingen de grootste partij? Hoe realiseren 

we onze doelstellingen rondom diversiteit? Als bestuurslid zal 

ik mij verantwoordelijk voelen voor, en mijn steentje proberen 

bijdragen aan deze vraagstukken. Met mijn pragmatische en 

samenwerkende houding ben ik iemand waarop collega-

bestuursleden en anderen binnen de afdeling kunnen 

rekenen. Ik heb er in ieder geval veel zin in.  

 

Penningmeester Ruben van der Mark  

Mijn naam is Ruben 

van der Mark (28) en 

in het dagelijks leven 

werk ik bij a.s.r. en het 

Landelijk Bureau van 

GroenLinks. Daarnaast 

geef ik rondleidingen 

op het Muiderslot. In 

mijn vrije tijd sta ik 

vaak in de keuken of 

speel ik bordspellen 

met vrienden (gelukkig 

kan dat ook online). De 

afgelopen twee jaar 

heb ik met plezier deelgenomen aan het bestuur als penningmeester. Graag ga ik hiermee ook door. 

De komende twee jaar staan in het teken van belangrijke verkiezingen en daarbij een campagne die 

anders is dan voorgaande jaren. Graag blijf ik in mijn rol als penningmeester om de bestedingen van 

de campagne, de verenigingsactiviteiten en communicatie in goede banen te leiden.  

 



Voordracht interne kandidatencommissie  
 

Interne kandidatencommissie over Leyla als Vicevoorzitter:  

We dragen Leyla voor als vicevoorzitter van het bestuur van GroenLinks Utrecht. In de periode 2014 

– 2016 zat Leyla al in het bestuur. Zij had toen de portefeuille debat en ledenberaad. De afgelopen 17 

ALV 26 Januari 2021 periode heeft ze de introductiecursus Vind je weg binnen GroenLinks Utrecht 

opgezet en begeleid en ze zat in de interne kandidatencommissie. Leyla heeft nu, na een periode van 

wat afstand, zin en tijd om zich opnieuw in het bestuur in te zetten. Leyla stelt zich kandidaat als 

vicevoorzitter omdat ze nu graag meer strategisch en overkoepelend bezig wil zijn. De eerdere 

ervaring in het bestuur is in de ogen van de kandidatencommissie een goede basis om nu de 

portefeuille vicevoorzitter in te vullen. Leyla zal met haar beschouwende en analytische houding een 

goede sparringpartner zijn voor de voorzitter, zij zullen samen een sterk duo vormen. Met haar 

ervaring zal ze ook een waardevolle steun zijn voor andere bestuursleden. Leyla is gericht op 

harmonie en samenwerking en kan een verbindende rol spelen. In de eerdere bestuursperiode 

hebben we ervaren dat we op Leyla kunnen rekenen, ze is daadkrachtig en doet wat ze belooft. Met 

een belangrijke periode waarin we twee verkiezingen in het vooruitzicht hebben, zijn we blij dat we 

met Leyla een ervaren vicevoorzitter kunnen voordragen.  

Interne kandidatencommissie over Ruben als Penningmeester: Ruben heeft de afgelopen twee jaar 

vol enthousiasme en naar volledige tevredenheid van de afdeling zijn rol als penningmeester vervuld. 

Vanwege zijn eerdere ervaring als penningmeester leek deze functie in het bestuur van GroenLinks 

Utrecht voor hem de meest geschikte. Hij voelt zich het prettigst in een faciliterende rol met 

afgebakende taken. Gaandeweg is hij erachter gekomen dat hij liever andere taken voor de afdeling 

zou willen uitvoeren, zoals het stimuleren van de energie van de leden in de campagnes. Ook een 

portefeuille met meer oog voor de politieke inhoud ligt hem beter. Dit past minder bij het 

takenpakket van de penningmeester. Ruben wil zijn kennis en ervaring als penningmeester het 

komende jaar graag inzetten in de aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen en heeft zich daarom 

wederom kandidaat gesteld voor deze functie. De kandidatencommissie draagt Ruben voor één jaar 

voor en stelt voor het jaar ten volle te benutten om een opvolger te vinden voor de functie van 

penningmeester. Daarbij stelt de commissie voor om met Ruben te kijken waar hij binnen GroenLinks 

Utrecht beter op zijn plek is. 

 

Referendumcommissie 
 

Na de ALV van november 2020 hebben de leden ingestemd met een digitaal referendum over de 

kandidatenlijst voor de gemeenteraadsverkiezingen 2022 en de verkiezingen van de lijsttrekker voor 

de gemeenteraadsverkiezingen 2022. Het bestuur heeft daarom besloten om een 

referendumcommissie in te stellen die dit referendum kan organiseren. We hebben voor de 

samenstelling van de commissie gekeken naar ervaring met het organiseren van referenda, kennis 

van of ervaring met digitale stemproducten, kennis van de afdeling, secuur werken en goed om 

kunnen gaan met regelgeving. Dit laatste omdat de statuten en het huishoudelijk reglement een 

aantal regels en voorwaarden hebben voor het houden van een referendum. Dat leverde ons de 

volgende drie kandidaten op:  

  



Danielle van Bentem  

Danielle is bekend met de 

afdeling en kan secuur werken 

met oog voor de statuten en 

het reglement. “Ik ben 

Danielle en heb met plezier de 

afgelopen 2 jaar deelgenomen 

aan het bestuur van 

GroenLinks Utrecht als 

vicevoorzitter. Helaas met wat 

meer afstand dan ik leuk vind, 

want ik werk ook voor het 

Ministerie van 

Volksgezondheid en heb m'n 

handen vol aan Corona. Hoewel mijn bestuursperiode tot een eind komt, vind ik het heel leuk om op 

deze manier betrokken te blijven bij de afdeling en de voorbereidingen voor de 

gemeenteraadsverkiezingen. Het ledenreferendum over de concept kandidatenlijst is natuurlijk een 

belangrijk moment in de voorbereiding en hét moment voor leden om zich uit te spreken. Leuk om 

hiermee bezig te gaan.”  

Kees van de Merwe  

Kees heeft in 2017 ook in de referendumcommissie 

voor de gemeenteraadsverkiezingen 2018 gezeten. 

Het is fijn om weer gebruik te kunnen maken van zijn 

kennis en ervaring. “Mijn naam is Kees van de Merwe. 

Ik al geruime tijd lid van GroenLinks. Van 2009 tot en 

met 2013 was ik bestuurslid Campagne. En in de 

andere jaren was ik actief in de campagnes, 

gemeentelijke en landelijke groenlinks werkgroepen 

en commissies. Waaronder de referendumcommissie 

bij de vorige gemeenteraadsverkiezingen. In de 4 jaar 

dat ik in het bestuur zat merkte ik dat de ALV waar de 

kandidaten 29 ALV 26 Januari 2021 gekozen worden 

een belangrijk moment was, maar dat het aantal 

leden dat daar actief stemde maar beperkt bleef. 

Graag help ik ook nu weer mee met het organiseren 

van het referedum, om zo een grotere groep leden 

stemrecht te geven.”  

  



Hakima Lem  

Hakima heeft een juridische achtergrond en 

weet veel van het werk van gemeenten. 

Vanwege haar zorgvuldige manier van werken 

en juridische achtergrond denken we dat ze de 

commissie goed kan versterken. “Ik werk in een 

politiek-bestuurlijke omgeving en weet welke 

rol wetgeving en procedures hebben. Voor mijn 

betekent het zitting nemen in de 

referendumcommissie het beter leren kennen 

van GroenLinks, de mensen en haar werkwijze. 

Sinds mijn studie heb ik verschillende keren het 

voorzitterschap gedaan op verschillende 

stembureaus in Utrecht. Ik weet dus van 

dichtbij hoe belangrijk verkiezingen zijn en dat 

zorgvuldigheid daarin belangrijk is. Voor de rest 

ben ik een persoon die vindt dat procedures 

dienend moeten zijn aan het grotere geheel 

(lees het doel) en niet op zichzelf horen te staan. In het dagelijks leven werk ik als senior 

beleidsadviseur voor de VNG, woon in Utrecht aan het mooie Rooseveltboulevard en doe regelmatig 

een 'rondje stadseiland'.” 


